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lnterpelacja

Zwracam siq z zapytaniem czy wladze miasta zgiosily ju2 sw6j akces do udzialu
w rzqdowym programie upowszechniania platno(ci bezgot6wkowych w administracji
publicznej, kt6ry zostal uruchomiony w miesiqcu kwietniu br. przez Ministerstwo Rozwoju.
Program ten zaklada bezptatne wyposaienie urzqd6w wszystkich szczebli w terminare
pfatnicze, ponadto urzqdy nie bedq takie obciq2one za instalaciq oraz u2ywanie terminali.
Do programu zglosily siq ju2 22 urzqdy z pomorza i kujaw.

Taka forma wnoszenia oplat wynika z oczywistej potrzeby oraz oczekiwari naszych
obywateli i powinna zostae wdro2ona r6wnie2 w administracji szczebla samorzqdowego
usprawniaiqc tym samym mo2liwoii zaplaty np. kartq platnicza w ka2dej instytucji miejskiej
na teren ie Wtoclawka.
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